
Miljøudvalget

Til: Udenrigsministeren

Dato: 20. juni 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 495
Kan ministeren bekræfte, at ud af den grønlandske fangst af storhvaler herun-
der grønlandshval, pukkelhval, finhval og vågehval fanges alle bortset fra
knapt 70 vågehvaler fra nogle få fiskefartøjer? Kan ministeren bekræfte at
hvalkødet fra denne fangst opkøbes, forarbejdes og sælges i butikker rundt
om i Grønland, mens en mindre del, der er fordelt til fartøjets mandskab sæl-
ges lokalt ” på brættet”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Steen Gade (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Steen.Gade@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand
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